
Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. april 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 477 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares
endeligt.

Spørgsmål nr. 477:

’’Ministeren bedes oplyse hvad de lægefaglige grunde er for at overføre bør-

neområdet til Rigshospitalet, herunder den lægefaglige begrundelse for at 

vælge behandlingsformen på Rigshospitalet i forhold til den der foregår på 

OUH.”

Svar:
Jeg kan henvise til besvarelsen af spørgsmål 441 (Alm. del).

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Emil Niragira Rasmussen
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